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PROTOKÓŁ NR XLV/2023 

Z XLV SESJI RADY MIEJSKIEJ W LIPNIE 

z dnia 31 stycznia 2023 roku 

 

 

Na 14 osobowy skład Rady, w sesji uczestniczyło 10 radnych, co stanowi 71% ogółu Rady. 

 

lista obecności – załącznik nr 8 

 

Sesja odbywała się w Urzędzie Miejskim w Lipnie, Plac Dekerta 8.  

Rozpoczęła się o godz. 14:30 – zakończyła o godz. 15.00 

Wypowiedzi uczestniczących w sesji na podstawie zapisu z systemu eSesja (napisy stworzone 

do filmów z obrad sesji Rady Miejskiej w Lipnie), problemy techniczne związane                            z 

dźwiękiem i wypowiedziami zaznaczono w protokole. 

Protokołował : Krzysztof  Derwiński 

 

Ad. pkt. 1 - a 

 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Wiceprzewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - przywitał wszystkich przybyłych na 

obrady XLV sesji Rady Miejskiej w Lipnie. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 10 radnych, co 

stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Ad. pkt. 1 - b 

 

Ustalenie porządku obrad 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

b) ustalenie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z XLIV sesji RM, 

2. Projekty uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2023 rok, 

b) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego, 

c) w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego, 

d) w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu do obliczenia zwrotu rodzicom 

kosztów dowozu dzieci niepełnosprawnych do szkół i placówek oświatowych, 

e) w sprawie pomocy zdrowotnej dla nauczycieli z placówek oświatowych dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Miasta Lipna, 

f) w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, na 

których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne, którzy nie są obowiązani 

do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy za usługi 

odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych oraz określenia górnej stawki opłaty 
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ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych, osadników przydomowych oczyszczalni ścieków i transport nieczystości 

ciekłych na terenie Gminy Miasta Lipna, 

g) w sprawie zmiany uchwały Nr XII/97/19 Rady Miejskiej w Lipnie z dnia 5 grudnia 2019 

roku w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasta Lipna. 

3. Sprawy różne i komunikaty. 

4. Zakończenie obrad XLV sesji RM. 

 

Ad. pkt. 1 - c 

 

Przyjęcie protokołu z XLIV sesji RM 

 

Do protokołu z XLIV sesji uwag nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z XLIV sesji RM. 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie przyjęcia protokołu z XLIV sesji RM.  

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Lista imienna:  

ZA (10): Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, Komorowski Kamil,  

Lewandowski Sebastian, Maciejewski Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew,  

Sawicka-Borkowicz Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (4): Domeradzka Anna, Klaban Jakub, Koszczka Grzegorz, Ożdżyński Jerzy 

Rada 10 głosami ZA przy 4 głosach NIEOBECNYCH przyjęła protokół z XLIV sesji RM. 

 

Ad. pkt. 2-a 

 

zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2023 rok 

 

Mariola Michalska - Skarbnik Miasta – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie zmiany w budżecie miasta Lipna w 2023 zgodnie z załącznikiem nr 1. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały 

uzyskał pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej.  

 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu miasta na 2023 rok. 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu miasta na 2023  

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Lista imienna:  

ZA (10): Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, Komorowski Kamil,  

Lewandowski Sebastian, Maciejewski Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew,  

Sawicka-Borkowicz Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (4): Domeradzka Anna, Klaban Jakub, Koszczka Grzegorz, Ożdżyński Jerzy 

Rada 10 głosami ZA przy 4 głosach NIEOBECNYCH podjęła 

- UCHWAŁĘ NR XLV/330/2023 

jak w załączniku nr 1 

 

Ad. pkt. 2-b 

 

w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

 

Dorota Kostecka – Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie -  

Panie Przewodniczący, szanowni Radni, Panie burmistrzu. Kryterium w pomocy społecznej 

wynosi na dzień dzisiejszy 776 zł dla osoby samotnej, samotnie gospodarującej. A w rodzinie 

600 zł na osobę. Cztery lata temu podejmowana była taka uchwała tutaj przez Państwa, że jeśli 

chodzi o posiłki. Czy to w szkole, czy wydawane u nas w stołówce. To kryterium podwyższamy 

do kwoty 150%. I tak było do końca grudnia. W grudniu rozporządzeniem Rady Ministrów 

podwyższono to kryterium do 200%. Ale jest jeszcze wymóg, że uchwałą Rady Gminy trzeba 

to przegłosować. I właśnie ten projekt uchwały zakłada podwyższenie tego kryterium do 200%. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały 

uzyskał pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej.  

 

Głosowano w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego. 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego. 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Lista imienna:  

ZA (10): Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, Komorowski Kamil,  

Lewandowski Sebastian, Maciejewski Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew,  

Sawicka-Borkowicz Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (4): Domeradzka Anna, Klaban Jakub, Koszczka Grzegorz, Ożdżyński Jerzy 

Rada 10 głosami ZA przy 4 głosach NIEOBECNYCH podjęła 
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- UCHWAŁĘ NR XLV/331/2023 

jak w załączniku nr 2 

 

Ad. pkt. 2-c 

 

w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 

 

Dorota Kostecka – Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie -  Na 

terenie Miasta Lipna nie ma takiej placówki wsparcia dziennego dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi. Najbliżej, a właściwie jedyna to jest taka placówka dzienna w Suminie. 

Środowiskowy Dom Samopomocy Koniczynka. I wcześniej było zawarte porozumienie na 2 

lata międzygminne, aby mieszkańcy z naszego terenu, Miasta Lipna mogli być tam dowożeni i 

korzystać z usług tej placówki. Tak więc jest teraz potrzeba zawarcia kolejnego porozumienia 

międzygminnego na okres kolejnych dwóch lat. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały 

uzyskał pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej.  

 

Głosowano w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Lista imienna:  

ZA (10): Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, Komorowski Kamil,  

Lewandowski Sebastian, Maciejewski Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew,  

Sawicka-Borkowicz Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (4): Domeradzka Anna, Klaban Jakub, Koszczka Grzegorz, Ożdżyński Jerzy 

Rada 10 głosami ZA przy 4 głosach NIEOBECNYCH podjęła 

- UCHWAŁĘ NR XLV/332/2023 

jak w załączniku nr 3 

 

 

Ad. pkt. 2-d 

 

w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu do obliczenia zwrotu 

rodzicom kosztów dowozu dzieci niepełnosprawnych do szkół i placówek oświatowych 

 

Renata Gołębiewska – Sekretarz Miasta -  Szanowni Państwo, co roku byliśmy zobowiązani 

przepisami prawa oświatowego do ustalania średniej ceny paliwa na terenie gminy na dany rok 
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szkolny. Na podstawie tej uchwały zwracaliśmy koszty dowozu dzieci niepełnosprawnych do 

szkół. Obecnie, w styczniu weszło w życie nowe rozporządzenie, które zmieniło i zwiększyło 

stawki za 1 km dla samochodów wykorzystywanych do celów służbowych, które nie są 

własnością pracodawców. I na podstawie tego rozporządzenia będą właśnie, że tak powiem 

zwracane koszty dowozu tych dzieci do szkół. My obecnie nie mamy żadnego porozumienia 

zawartego z rodzicami. Dowozimy wszystkie dzieci niepełnosprawne do placówek na koszt 

gminy przy wykorzystaniu samochodów tutaj służbowych i naszych kierowców. Ale nie 

wyklucza to, że w przyszłości może znaleźć się taka rodzina i takie dziecko, które będzie 

chciało z nami to porozumienie zawrzeć. Dlatego też tą uchwałę musimy podjąć. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały 

uzyskał pozytywną opinię Komisji Oświaty.  

 

Głosowano w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu do obliczenia zwrotu 

rodzicom kosztów dowozu dzieci niepełnosprawnych do szkół i placówek oświatowych. 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu do 

obliczenia zwrotu rodzicom kosztów dowozu dzieci niepełnosprawnych do szkół i placówek 

oświatowych. 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Lista imienna:  

ZA (10): Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, Komorowski Kamil,  

Lewandowski Sebastian, Maciejewski Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew,  

Sawicka-Borkowicz Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (4): Domeradzka Anna, Klaban Jakub, Koszczka Grzegorz, Ożdżyński Jerzy 

Rada 10 głosami ZA przy 4 głosach NIEOBECNYCH podjęła 

- UCHWAŁĘ NR XLV/333/2023 

jak w załączniku nr 4 

 

Ad. pkt. 2-e 

 

w sprawie pomocy zdrowotnej dla nauczycieli z placówek oświatowych dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Miasta Lipna 

 

Renata Gołębiewska – Sekretarz Miasta -  Szanowni Państwo, również w ubiegłym roku 

podejmowaliśmy uchwałę dotyczącą regulaminu udzielania pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli z terenu Miasta Lipna. Dostaliśmy do tej uchwały uwagi z Nadzoru Prawnego 

Wojewody. Te wszystkie uwagi zostały wprowadzone do tej naszej uchwały, którą dziś 

będziemy podejmować. Wiele tych naszych zapisów, które znajdowały się w uchwalę powinny 
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być w zarządzaniu podejmowanym przez Burmistrza, które będzie Burmistrz podpisywał. I te 

zmiany dokonaliśmy. Tak, jak Państwo wiecie, co rocznie zobowiązani jesteśmy przepisami 

Karty Nauczyciela, aby wyodrębnić środki na pomoc zdrowotną nauczycieli. I również dla 

nauczycieli emerytowanych. Nie ma określonej kwoty, procentu, ani wysokości do jakiej 

zobowiązuje nas ustawa. Jest tylko powiedziane, że Rada corocznie wyodrębnia te środki. I w 

ramach tych środków, że tak powiem dysponujemy tutaj. Burmistrz dysponuje nimi. I wtedy 

do nas tutaj są składane wnioski i przydzielana ta pomoc. Także my te wszystkie uwagi nadzoru 

żeśmy tutaj zastosowali i przedkładamy Państwu nowy projekt uchwały. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały 

uzyskał pozytywną opinię Komisji Oświaty.  

 

Głosowano w sprawie pomocy zdrowotnej dla nauczycieli z placówek oświatowych dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Miasta Lipna. 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie pomocy zdrowotnej dla nauczycieli z placówek 

oświatowych dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasta Lipna. 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Lista imienna:  

ZA (8): Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, Komorowski Kamil,  

Lewandowski Sebastian, Makowski Miłosz, Sawicka-Borkowicz Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Maciejewski Wojciech 

BRAK GŁOSU (1): Napiórski Zbigniew 

NIEOBECNI (4): Domeradzka Anna, Klaban Jakub, Koszczka Grzegorz, Ożdżyński Jerzy 

Rada 8 głosami ZA przy 4 głosach NIEOBECNYCH, 1 głosie WSTRZYMUJĄCYM SIĘ i 1 

BRAKIEM GŁOSU podjęła 

- UCHWAŁĘ NR XLV/334/2023 

jak w załączniku nr 5 

 

 

Ad. pkt. 2-f 

 

w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, 

na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne, którzy nie są 

obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz 

gminy za usługi odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych oraz określenia 

górnej stawki opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych, osadników przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transport nieczystości ciekłych na terenie Gminy Miasta Lipna 

 



7 

 

Robert Kapuściński – Zastępca Burmistrza -   Panie Przewodniczący, szanowni Radni. W 

związku ze zmianą kilku ustaw musimy dokonać korekty w naszych uchwałach, aby 

dostosować prawo miejscowe na terenie Gminy Miasta Lipna. Poprzednia uchwała Rady 

Miasta nie rozróżniała pomiędzy zbiornikami bezodpływowymi na ścieki oraz przydomowymi 

oczyszczalniami ścieków. Obecnie w tej uchwale dodano punkt o przydomowych 

oczyszczalniach ścieków. I ustaliliśmy maksymalną stawkę za opróżnienie takiego osadnika w 

kwocie 220 zł brutto za 1 metr sześcienny. 

 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały 

uzyskał pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej.  

 

Głosowano w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne, którzy 

nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz 

gminy za usługi odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych oraz określenia górnej 

stawki opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych, osadników przydomowych oczyszczalni ścieków i transport 

nieczystości ciekłych na terenie Gminy Miasta Lipna. 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na rzecz gminy za usługi odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych 

oraz określenia górnej stawki opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za usługi w 

zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych, osadników przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transport nieczystości ciekłych na terenie Gminy Miasta Lipna. 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Lista imienna:  

ZA (10): Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, Komorowski Kamil,  

Lewandowski Sebastian, Maciejewski Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew,  

Sawicka-Borkowicz Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (4): Domeradzka Anna, Klaban Jakub, Koszczka Grzegorz, Ożdżyński Jerzy 

Rada 10 głosami ZA przy 4 głosach NIEOBECNYCH podjęła 

- UCHWAŁĘ NR XLV/335/2023 

jak w załączniku nr 6 
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Ad. pkt. 2-g 

 

w sprawie zmiany uchwały Nr XII/97/19 Rady Miejskiej w Lipnie z dnia 5 grudnia 2019 

roku w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasta 

Lipna 

 

Robert Kapuściński – Zastępca Burmistrza -   Panie Przewodniczący, szanowni Radni. Tak, jak 

w poprzedniej uchwale musimy również dostosować nasz regulamin utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Miasta Lipna poprzez wpisanie do naszego regulaminu, iż w 

mieście również znajdują się przydomowe oczyszczalnie ścieków. I właściciele muszą tutaj 

pozbywać się osadów zgodnie z instrukcją nie rzadziej niż raz na 2 lata. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały 

uzyskał pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej.  

 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały Nr XII/97/19 Rady Miejskiej w Lipnie z dnia 5 grudnia 

2019 roku w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasta 

Lipna. 

W głosowaniu wzięło udział 10 radnych. 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie zmiany uchwały Nr XII/97/19 Rady Miejskiej w 

Lipnie z dnia 5 grudnia 2019 roku w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Miasta Lipna. 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Lista imienna:  

ZA (10): Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, Komorowski Kamil,  

Lewandowski Sebastian, Maciejewski Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew,  

Sawicka-Borkowicz Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (4): Domeradzka Anna, Klaban Jakub, Koszczka Grzegorz, Ożdżyński Jerzy 

Rada 10 głosami ZA przy 4 głosach NIEOBECNYCH podjęła 

- UCHWAŁĘ NR XLV/336/2023 

jak w załączniku nr 7 

 

Ad. pkt. 3 

 

Sprawy różne i komunikaty 

 

Radny Sebastian Lewandowski - Panie Burmistrzu, chciałem zapytać o ulicę Sportową. O 

sprawę odkupienia części od Generalnej Dyrekcji Dróg. Czy coś wiadomo już? Coś poszło do 

przodu? A drugie pytanie może za chwilę. 
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Robert Kapuściński – Zastępca Burmistrza - Jeżeli chodzi o ulicę Sportową. Ostatnio 

rozmawiałem z drogomistrzem, który przygotowuje protokół związany z tą nawierzchnią, która 

jest nieutwardzona. Bo ta, która jest utwardzona, ona pozostanie w gestii Generalnej Dyrekcji 

Dróg Krajowych. I tam zostały jakby nawet jeżeli są jakieś ubytki to przewidziane pieniądze 

na naprawę tej drogi. Jeżeli chodzi o tą część nieutwardzoną. Doprecyzowaliśmy to tutaj z Panią 

Drogomistrz z rejonu Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych z Torunia. Zostanie to przekazane 

dalej do Bydgoszczy. I następnie powinno być tak, że będą starali się to wydzielić i nam 

przekazać tą działkę. Wtedy my będziemy mogli tutaj operować w tym, żeby ją naprawiać. 

Bądź też zrobić jakiś remont taki porządniejszy. Na dzień dzisiejszy jakby to jest wszystko w 

gestii Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Mam nadzieję, że coś tam naprawią 

po naszej interwencji. Sprawa ruszyła z miejsca.  

 

Radny Sebastian Lewandowski - Chciałbym zapytać, bo wszyscy wiemy, że Play wystąpił z 

wnioskiem o wydanie decyzji na budowę masztu w mieście, na ulicy Sierakowskiego. Wiem, 

że wpłynęła petycja od mieszkańców. Wpłynęło pismo. Sam miałem na Komisji Gospodarki 

Komunalnej to pismo z mnóstwem podpisów mieszkańców. Są zaniepokojeni. To jest no 

można powiedzieć w centrum miasta. Jeszcze bliżej niż było przy lesie. Dostali wytyczne koło 

wysypiska. Nie wiem, czy coś wiadomo dalej? Czy wycofali się z tego może? Jak sprawa teraz 

wygląda?  

 

Robert Kapuściński – Zastępca Burmistrza - Rozmawiałem z przedstawicielem Play jeżeli 

chodzi o tą sprawę. Oni znaleźli ten grunt, ktoś się zgodził. I powiedzieli, że na pewno, tak, jak 

wszystkie sieci telekomunikacyjne działają, że sprawę tę będą do końca samego trzymali. Czyli 

nawet, jak będą odwołania. Także nie ma czegoś takiego, że oni rezygnują z jakiejkolwiek 

lokalizacji. Wskazałem również te dwie lokalizacje, które są mniej wadliwe tutaj dla miasta. 

Czyli tutaj gdzieś w okolicach lasów, czy oczyszczalni ścieków. Oni powiedzieli, że rozważą. 

Ale to nie wytrzyma ich od dalszej kontynuacji procedowania decyzji lokalizacji celu 

publicznego przy ulicy Sierakowskiego. Także tutaj pomimo odwołania i tak będą dalej tutaj 

walczyli. To jest trudna sytuacja dla miasta. Bo z jednej strony wiemy, że to nam przeszkadza. 

Z drugiej strony jesteśmy zobligowani przepisami prawa, które musimy przestrzegać. 

 

Radna Wiesława Tyfczyńska - Mnie się pytają mieszkańcy, czy wiadomo już, co po budynku 

Bra-Med będzie? Kiedy będzie ten dom pomocy, spokojnej starości? 

 

Robert Kapuściński – Zastępca Burmistrza - Obecnie czekamy na program rządowy który się 

ukaże. W celu na przykład dofinansowania nam remontu. Bo wiadomo, że ten budynek należy 

na dzień dzisiejszy wyremontować. Pewnie takie programy się pojawią. Myślę, że w pierwszym 

półroczu i dalej będziemy rozpatrywać, jak i co dalej z tym zrobić. 

 

Radny Wojciech Maciejewski - Jeszcze mam też do Pana Inżyniera i Wiceburmistrza w jednej 

osobie takie dwa pytania. Pierwsze to jest takie. Bo dzisiaj rozmawialiśmy o tym, żeby nazwać 

te ulicę, która prowadzi wzdłuż Mienia tutaj od mostu prawo, tak. Prosto jedziemy na Cegielną. 

W prawo skręcamy na szpital w kierunku Ekologicznej. Czy coś już wiadomo na ten temat? 
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Kiedy by można nazwę tej ulicy nadać? A drugie pytanie. Bo też byłem o to ostatnio pytany 

przez mieszkańców. Pan Inżynier mi mówił, ale wolałbym, żeby wybrzmiało na sesji. Tam za 

blokami na Osiedlu Sierakowskiego, jest ulica w kierunku tej przychodni stomatologicznej. I 

tam dalej dla pozostałych mieszkańców. Czy mógłby Pani Inżynier powiedzieć mniej więcej, 

kiedy tam by się prace z remontem tej ulicy zaczęły? Dziękuję. 

 

Robert Kapuściński – Zastępca Burmistrza - Jeżeli chodzi o nazwę ulicy tutaj wzdłuż ulicy 

Mienia. Ona pewnie powstanie w ciągu tego roku. Ewentualnie na początku przyszłego. Z 

uwagi nawet na to, że tutaj Starosta Lipnowski będzie budował blok. Żeby nie mieć  problemów 

z numeracją. Także coś wymyślimy. Jeżeli chodzi o drogę przy ulicy Sierakowskiego. Jeszcze 

na dzień dzisiejszy nie ustaliliśmy takiego konkretnego harmonogramu prac, w którym 

momencie, które ulice będą robione. Na dzień dzisiejszy wykonujemy pracę na Osiedlu 

Kwiatów. Ja myślę, że na początku z wiosną powinny się rozpocząć prace. Ale tutaj nie 

przesądzam tego, bo wykonawca ma swój termin. My z nim ustalamy harmonogram taki, żeby 

nam nie przeszkadzał w pracach. Czyli z robotami takimi, które mogą wchodzić, np. 

kanalizacyjne. I to jest nasz największy priorytetem. Że musimy my zrobić nasze sprawy 

kanalizacyjne, a  dopiero później to, co on chce. Także to jeszcze na dzień dzisiejszy nie 

dogadywaliśmy do końca tego. No wiadomo, jeszcze wiosny nie ma. Te prace powoli 

postępują, wiadomo, na pewno w tym roku. 

 

Radny Czesław Bykowski - Pani Sekretarz przedstawiła, że wzrosła kilometrówka za przewozy 

dzieci niepełnosprawnych. My, jako Radni wiemy ile wynosi kilometrówka od pojemności 

silnika. Jakby Pani Sekretarz była tak uprzejma powiadomić to publicznie o ile wzrosło.  

 

Renata Gołębiewska – Sekretarz Miasta -  Drodzy Państwo, w sytuacji kiedy zgłaszają się do 

nas rodzice, którzy chcą sami realizować ten dowóz, na własny koszt, a potem my zwracamy. 

My podpisujemy z nimi umowę. I w tej umowie, tą kilometrówkę przedstawiamy. Uchwały po 

podpisaniu przez Pana Przewodniczącego zostają zamieszczone w Biuletynie Informacji 

Publicznej. Ale jeśli chce Pan tutaj, żebym ja przybliżyła te kwoty, to dla pojazdu o pojemności 

skokowej silnika do 900 cm3 - 0,89 zł. Dla pojazdu o pojemności skokowej silnika powyżej 

900 - 1,15 zł. Tak to będzie wyglądało. 

 

Radny Kamil Komorowski - Tak, jak tutaj Kolega mówił o maszcie, który budzi dużo 

kontrowersji, tak dużo kontrowersji budzi ta szybka kolej, ten CPK. Czy było jakieś spotkanie 

w sprawie tego? Bo mieszkańcy tutaj wiemy też, że piszą różnego rodzaju petycję. 

 

Robert Kapuściński – Zastępca Burmistrza - W zeszłym tygodniu spotkałem się z 

przedstawicielami CPK. Spotkanie dotyczyło akurat innej części - od Lipna do Gdańska. Trasy 

takiej pierwszej, koncepcyjnej. Jeżeli chodzi o miasto, ono praktycznie nie dotykało. Również 

zahaczyłem tutaj o temat, jak to się będzie przedstawiało dalej. Przedstawiciele powiedzieli, że 

w okolicach maja będą wyodrębnione trzy warianty, trzy trasy tej szybkiej kolei. I dopiero 

wtedy będzie w ogóle można cokolwiek więcej powiedzieć. Czy to będzie w ogóle przechodziło 

przez miasto, czy nie. Bo na dzień dzisiejszy mamy pięć wariantów. Dwa dotykają miasta. Trzy 

nie dotykają. Może być tak, że żaden na przykład nie dotknie miasta. Także nie chciałby tu 
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wyrokować. Czy będzie ten wariat, czy ten. Czy komuś na przykład ktoś będzie przechodził 

obok domu, czy nie będzie. Zapewniali, że w okolicach maja powinni wyodrębnić już wariant.  

 

 

Ad. pkt. 4 

Zamknięcie obrad 

 

Wiceprzewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - stwierdził wyczerpanie porządku i 

dokonał zamknięcia sesji słowami : „Zamykam obrady XLV Sesji Rady Miejskiej w Lipnie”. 

 

 

Protokołował 

 

Wiceprzewodniczący Rady 

 

 

Krzysztof  Derwiński

 

            Kamil Komorowski

 

 


